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Radny Rady Miasta Woclawek
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Szanowny Panie Prezydencie

Woclawek, 12.06.2023r.

Pan

dr Marek llojtkowshi
Prezydent Miasta llloclawek

w imieniu mieszka6c6w woclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o wydanie
dyspozycji podleglym shibom o dokonanie konserwacji kladki nad nek4 Zgloi4czk4
l1cz4c4przystai przy ulicy piwnej z Bulwarami.

Od roku 2015 deski na kladce nie s4 konserwowane.
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